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 Protokół Nr VII/2024 

z VII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

 

Obradom przewodniczyła Wioletta Anuszkiewicz  

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 15:45 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

1. Maciej  Kordjak  

2. Wioletta Anuszkiewicz 

3. Andrzej  Dołęga 

4. Andrzej  Gutowski  

5. Wojciech Hołdyński 

6. Zbigniew Makarewicz 

7. Kamil Markowski 

8. Paweł  Perko  

9. Janina  Pietrewicz 

10. Tomasz Popławski  

11. Zofia   Syperek 

12. Marcin Urzędowski 

13. Monika Wałejko 

14. Sylwia Wrzesień-Kisielewska  

15. Marek Zajączkowski 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 31.07.2024 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039 

2) zmiany budżetu Gminy Gołdap na 2024 rok 

3) przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

4) wydawania przez Gminę Gołdap serwisu internetowego 

5) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy Gołdap 

z pokładami torfów położonych w obrębach geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie 

7. Interpelacje radnych 

8. Zapytania radnych 

9. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

10. Wolne wnioski 

11. Zamknięcie sesji                                                                                               

                                                                                     

Do pkt 1 

VII posiedzenie sesji Rady Miejskiej IX kadencji 2024-2029 otworzyła Przewodnicząca Rady Wioletta 

Anuszkiewicz. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą prawomocne.  

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 
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rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Radna Senior 

poinformowała zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Z inicjatywy burmistrza Gołdapi Konrada Kazanieckiego wraz z przewodniczącą rady Wiolettą Anuszkiewicz 

podziękował pracownikom dbającym o zieleń miejską oraz dodatkowo 4 paniom, które swoim działaniem 

uratowały życie drugiego człowieka.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki złożył podziękowania zastępcy burmistrza Joannie Łabanowskiej, 

która z dniem 1 września kończy współpracę z samorządem gołdapskim.  

Radny Wojciech Hołdyński wraz z radną Zofią Syperek w imieniu radnych podziękował Joannie 

Łabanowskiej za wieloletnią współpracę. 

Starosta gołdapski Krzysztof Kazaniecki złożył podziękowania za współpracę Joannie Łabanowskiej. 

Zastępca burmistrza Joanna Łabanowska podziękowała pracownikom urzędu oraz radnym za współpracę.  

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia. Zapytała radnych,  

czy są propozycje zmiany do porządku posiedzenia.  

Uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz spytała, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu z sesji 

z dnia 31.07.2024r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z dnia  

31.07.2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 14 za protokół został przyjęty.  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu sesji z dnia 31.07.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, Marcin Urzędowski, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej  Kordjak 

 

Do pkt  4  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki przedstawił informację z okresu międzysesyjnego: 

1. 01.08.2024 r. – udział w uroczystościach upamiętniających 80 rocznicę Wybuchu Powstania 

Warszawskiego 

2. 01.08.2024 r. – III Koncert Niepodległości w Domu Kultury 

3. 03.08.2024 r. – Festyn w Siedlisku 

4. 04.08.2024 r. – 25 Edycja Regionalnego Festiwalu Pogranicza – Kartaczewo (Mistrz Kartaczy –

Restauracja Parkova) 

5. 06.08.2024 r. – spotkanie z mieszkańcami ul. Wileńskiej 

6. 07.08.2024 r. – Walne Zgromadzenie Wspólników Administracji Domów Mieszkalnych  

7. 07.08.2024 r. – podpisanie umowy z firmą Nadzory Budowlane Kamil Nalewajko z siedzibą w Olecku 

na sprawowanie nadzoru inwestorskiego nad realizacją robót budowlanych dla zadania pn.: "Przebudowa 

drogi gminnej we wsi Rożyńsk Mały" na kwotę 19 600,00 zł. Termin zakończenia robót planowany jest 

na 29 listopada br. 
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8. 07.08.2024 r. – wybory zarządu Osiedla nr 1 

9. 08.08.2024 r. – II posiedzenie Zarządu Związku Międzygminnego "Gospodarka Komunalna" 

10. 08.08.2024 r. – Koncert „Z klasyką przez Polskę” 

11. 09.08.2024 r. – Komisja Budżetu 

12. 12.08.2024 r. – podpisanie umów z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej sp. z o.o.  

na: budowę/przebudowę dróg wewnętrznych w miejscowościach Niedrzwica, Kowalki, Wilkasy  

i Boćwinka w formule „zaprojektuj i wybuduj” o wartości 1 150 000 zł brutto; budowę/przebudowę dróg 

wewnętrznych w miejscowości Rożyńsk Mały w formule „zaprojektuj i wybuduj” o wartości  

1 792 664,26 zł brutto. 

13. 13.08.2024 r. – Sesja powiatu 

14. 13.08.2024 r. – I edycja festiwalu „Odetchnij jazzem w Gołdapi” w Parku Miejskim 

15. 14.08.2024 r. – Uroczysty apel z okazji Święta Wojska Polskiego udział p. Sekretarz 

16. 18.08.2024 r. – X Letni Bieg Jaćwingów 

17. 19.08.2024 r. – spotkanie z Dyrektor Agatą Moździerz w RDOŚ Olsztyn ws. Ptasiej Wyspy 

18. 20.08.2024 r. – wizja lokalna w sprawie strefy uzdrowiskowej Lidzbark Warmiński/Górowo Iławeckie 

19. 21.08.2024 r. – spotkanie z Tadeuszem Wilczyńskim Dyrektorem Lasów Państwowych w Białymstoku 

20. 21.08.2024 r. – Rozprawa w Sądzie Okręgowym w Białymstoku VII Wydział Gospodarczy  z powództwa 

Marka Słowikowskiego i Sławomira Słowikowskiego  przeciwko Gminie Gołdap  o zapłatę. (dotyczy 

Budowy  Zakładu Przyrodoleczniczego) - Sygn. akt VII GC 356/21 

21. 22.08.2024 r. – posiedzenie Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” 

22. 23.08.2024 r. – Fundacja Wsparcia Nauki i Biznesu 

23. 23.08.2024 r. – Dyskusja publiczna na temat planu zagospodarowania ul. Tatyzy 

24. 25.08.2024 r. – Dożynki Powiatowo-Gminne 

25. 26.08.2024 r. – Wspólne Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Turystyki i Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

26. 26.08.2024 r. – Dyskusja publiczna dotycząca projektu zmiany miejscowego planu kwartału miasta 

Gołdap położonego nad jeziorem Gołdap, ograniczonego: linią brzegową jeziora Gołdap, prawym 

brzegiem rzeki Gołdapy, południową granicą działki nr 1898/8, północną granicą działki nr 386, 

zachodnią granicą działek oznaczonych nr geodezyjnymi: 280/2, 280/1, 3280 (nieczynne torowisko), 

północno-zachodnią granicą działki nr 1970/1, południową granicą działki nr 1985 do linii brzegowej 

jeziora Gołdap wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

27. 27.08.2024 r. – Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie Suwalskiej SSSE 

Wydział Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Nieruchomości 

1. W wydziale GPO prowadzone są intensywne praca związane z opracowaniem miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

2. W terminie od 16 sierpnia do 6 września 2024 r. wyłożone do publicznego wglądu są dwa Miejscowe 

plany zagospodarowania przestrzennego. Są to:   

- zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta Gołdap położonego nad 

jeziorem Gołdap, tzw. "Uzdrowisko" 

- zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w śródmieściu 

Gołdapi ograniczonych ulicami: Królewiecką, Armii Krajowej, Tatyzy i Jaćwieską 

Uwagi do obu planów można wnosić do 20.09.2024 r. Projekty tych planów będą skierowane  

w październiku do procedowania na sesji Rady Miejskiej w Gołdapi. Dyskusje publiczne na temat ustaleń 

zawartych w w/w opracowaniach odbyły się 23 i 26 sierpnia w sali nr 1. 

3. Przystąpiliśmy do wyłonienia wykonawcy Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

SSSE. Umowa zostanie podpisana jeszcze w tym miesiącu. 

4. Przystąpiliśmy również do procedury wyłonienia wykonawcy na plan ogólny zagospodarowania 

gminy Gołdap. 
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Wydział GPO obsługuje ciągły nabór wniosków II edycji programu priorytetowego Ciepłe Mieszkanie  

i kończy rozliczanie udzielonych dotacji w naborze I edycji w/w programu. 

Wydział Gospodarki Komunalnej 

1. W dniu 12 sierpnia 2024 r. została podpisana umowa na dostawę i montaż 31 sztuk lamp solarnych 

na terenie gminy Gołdap w ramach realizacji zadań z funduszu sołeckiego oraz rady osiedlowej  

na kwotę 172 156,95 zł.  

Wydział Inwestycji i Rozwoju 

1. 12.08.2024 r. podpisano umowę na przebudowę schodów zewnętrznych przy SP nr 2 w Gołdapi. Natomiast 

13.08.2024 r. przekazano Wykonawcy – firma PRONIEK Patryk Proniewicki z siedzibą  

w Gołdapi teren robót. Planowany termin wykonania robót do 30.09.2024 r. Wynagrodzenie kosztorysowe 

155 581,38 zł. Wykonawca wyłoniony w wyniku przeprowadzonego zapytania ofertowego  

(w II postepowaniu gdyż w I postepowaniu nie wpłynęła żadna oferta).  

2. 12.08.2024 r. podpisano z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Gołdapi umowy  

na realizację zadań inwestycyjnych w formule „zaprojektuj i wybuduj”: 

a) „Budowa/przebudowa dróg wewnętrznych w miejscowościach Niedrzwica, Kowalki, Wilkasy  

i Boćwinka”. Wynagrodzenie ryczałtowe 1 150 000 zł. Zadanie dofinansowane w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji Strategicznych w kwocie 996 366 zł. Planowany termin realizacji 

zadania 12 miesięcy od daty podpisania umowy tj. do 11.08.2025 r. Umowa obejmuje wykonanie 

dokumentacji projektowej na budowę/przebudowę dróg wew. o długości: w Niedrzwicy 

 – ok. 116 m i szer. jezdni 3,5 m; w Kowalkach –  ok. 271 m i szer. jezdni 4,5 m; w Wilkasach  

– ok. 265 m i szer. jezdni 3,5 m; w Boćwince – ok. 160 m i szer. jezdni 4-4,5 m.    

b) „Budowa/przebudowa dróg wewnętrznych w miejscowości Rożyńsk Mały”. Wynagrodzenie ryczałtowe 

1 792 664,26 zł. Zadanie dofinansowane w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji 

Strategicznych w kwocie 1 470 000 zł. Planowany termin realizacji zadania 12 miesięcy  

od daty podpisania umowy tj. do 11.08.2025 r. Umowa obejmuje wykonanie dokumentacji projektowej na 

budowę/ przebudowę dróg wew. o długości około 1,27 km oraz wykonanie na jej podstawie robót 

budowlanych na odcinkach o długości ok. 0,8 km. Szerokość jezdni zmienna od 3,5 do 4,5 m.       

3. Rozpoczęto roboty budowlane na zadaniu inwestycyjnym  pn. „Przebudowa ulicy Polnej w Gołdapi”. Umowę 

podpisano 11.04.2024 r. na kwotę 2 735 587,03 zł. Wykonawcą robót budowlanych jest Przedsiębiorstwo 

Drogowo-Mostowe Spółka Akcyjna z siedzibą w Suwałkach. Natomiast całkowity koszt zadania  

to ok. 2 775 687,84 zł i obejmuje dokumentację projektową, roboty budowlane, nadzór inwestorski i tablicę 

informacyjną.   Zadanie dofinansowane w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Planowana kwota 

dofinansowania to 50 % kosztów kwalifikowanych tj. 1 374 543 zł. Planowany termin zakończenia robót  

15 kwiecień 2025 r.  

4. Zostały złożone dwa wnioski o dofinansowanie  rozbudowy ulicy Bocznej w Gołdapi (1 etap) oraz 

przebudowy drogi gminnej nr 137049N przebiegającej przez miejscowość Bronisze w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2025 r. 

Straż Miejska 

1. W ostatnim okresie międzysesyjnym strażnicy Straży Miejskiej w Gołdapi: 

- wykonywali patrole prewencyjne na terenie miasta i gminy Gołdap (piesze, rowerowe i zmotoryzowane)  

w godzinach dziennych i nocnych; 

- wykonywali kontrole porządkowe nieruchomości; 

- ujawniali  wykroczenia za które sprawcy zostali pouczeni lub ukarani mandatami karnymi, 

- zabezpieczali porządek publiczny w trakcie imprez odbywających się w Gołdapi, 

- operatorzy monitoringu wizyjnego miejsc publicznych pełnili dyżury na 2 zmianach. 

Wydział Współpracy, Komunikacji Społecznej i Funduszy Zewnętrznych 

1. 31 lipca zakończył się trzeci nabór wniosków o dofinansowanie projektów w ramach Programu Interreg  

VI-A Litwa-Polska. Do naboru zostały złożone dwa wnioski dotyczące Gminy Gołdap: 
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- we współpracy z litewskim partnerem z Sakiai na zadanie ,,Promocja zdrowego stylu życia na pograniczu 

polsko-litewskim”, w którym ujęte zostały m.in. zadania inwestycyjne związane z modernizacją placów 

zabaw w placówkach oświatowych na terenie gminy oraz boisk przy szkołach podstawowych nr 1 i nr 5 

w Gołdapi; 

- we współpracy z Fundacją Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich oraz partnerami polskimi i litewskimi 

(Gminą Ruciane Nida, Parkiem Krajobrazowym Puszczy Rominckiej, Centrum Kultury w Mikołajkach, 

Auksztockim Parkiem Narodowym, Trockim Historycznym Parkiem Narodowym, Gminą Orzysz 

i Mazurskim Parkiem Krajobrazowym) na zadanie ,,Transgraniczne Trasy Turystyczne - Bezpieczeństwo 

i Dostępność dla wszystkich”, w którym ujęte zostały m.in. zadania inwestycyjne: miejsca odpoczynku 

rowerzystów w centrum Gołdapi i przy plaży miejskiej oraz witacze.  

2. W naborze tym wniosek ze szpitalem w Sakiai złożyła spółka Goldmedica. Wniosek udało się złożyć dzięki 

współpracy Gminy Gołdap z Powiatem Gołdapskim, i wsparciu ze strony Urzędu Miejskiego w Gołdapi.  

W projekcie tym zaplanowano m.in.  adaptację, modernizację i remont dotychczas nieużywanych 

pomieszczeń do potrzeb realizacji świadczeń rehabilitacyjnych, likwidację barier architektonicznych 

i zagospodarowanie terenu wokół budynku, gdzie będzie usytuowane wejście do działu rehabilitacji, 

wyposażenie pracowni rehabilitacyjnych w nowoczesny sprzęt oraz zakup wyposażonego ambulansu 

pogotowia ratunkowego. Ocena wniosków potrwa do początku przyszłego roku. .  

Dodatkowe informacje:  

1. 26.08.2024 r. został rozstrzygnięty nabór na kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Gołdapi (umowa na zastępstwo). W wyniku zakończonej procedury naboru na ww. stanowisko 

został wybrany: Pan Marek Taudul. 

2. Komisje rekrutacyjne pracują nad dwoma naborami na wolne stanowiska:  

- wolne stanowisko urzędnicze do spraw Archiwum - koordynator czynności kancelaryjnych – ½ etatu 

- wolne stanowisko prowadzenia Sekretariatu w Wydziale ds. Administracyjnych Urzędu Miejskiego  

w Gołdapi 

Radny Andrzej Dołęga zapytał, na jakie ulice zostały złożone wnioski, na jakie kwoty, czy kosztorysy były 

aktualne oraz czy szacunki zostały sprawdzone. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że wydział inwestycji odpowie po sesji konkretnie  

na to pytanie, żeby też nie przekazywać nieprawidłowych inwestycji. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że burmistrz wspomniał o projektach odnośnie 

placów zabaw w dwóch szkołach. Zapytał, czy pozostałe szkoły nic nie dostały.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że place zabaw są uwzględnione w projekcie  

we wszystkich szkołach, o których toczone były rozmowy na komisjach ale boiska tylko przy dwóch szkołach, 

tj. nr 1 i 5. Przy szkole nr 1 jest to modernizacja istniejącego orlika a przy szkole nr 5 jest to modernizacja 

istniejącego boiska do koszykówki. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała, co burmistrz miał na myśli odnośnie 

restrukturyzacji ADM.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że na pewno zmiana formy działalności podmiotu. 

Prezesowi zostało powierzone zadanie przygotowania koncepcji i wizji działalności w przyszłości spółki. Trzeba 

się zastanowić w jakim kierunku spółka powinna działać, żeby generować dochody i jakimi tematami w obsłudze 

gminy Gołdap powinna tego typu spółka się zająć. Zamysłem jest Zakład Usług Komunalnych  

i Mieszkaniowych, który będzie świadczył usługi na rzecz gminy Gołdap. Między innymi Rada poruszała temat 

zakupu śmieciarek w przyszłości. Takie analizy będą przeprowadzać, żeby móc podjąć racjonalne i pełne decyzje, 

że może to zoptymalizuje koszty wywozu odpadów.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień-Kisielewska wspomniała o fetorze, który wydobywa się  

ze składowiska odpadów w spółce Eko-Mazury. Zapytała, czy wszystkie działania, które będą ewentualnie 

podejmowane w kierunku pozbycia się fetoru będą też miały jakiś wpływ naszą kondycję finansową gminy 

Gołdap.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że spółka po zmianie ustawy, która pozwoliła  

na przyjmowanie strumieni zewnętrznych odpadów, przyjmowała strumienie zewnętrzne. Takich strumieni 

zewnętrznych spółka może przyjmować do 20% ogólnej sumy odpadów. Strumienie zewnętrzne były 

przyjmowane pod Warszawę, ale także z gminy Kętrzyn. Stawki za odbiór tych odpadów ze strumieni 

zewnętrznych były większe niż gmina Gołdap płaci na co dzień. Proces inwestycyjny na terenie składowiska 
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przyniesie przyszłościowe problemy finansowe spółki ale spółka także zamierza wystąpić o dotację celową lub 

wsparcie bezpośrednio w sytuacji kryzysowej, ponieważ trzeba wykonać instalacje, które będą zajmowały się 

gazem, który jest spalany na terenie składowiska. W chwili obecnej jest montowana kurtyna, która ma na celu 

zatrzymać ten fetor. Zastosowano rozwiązanie świec dymnych, które też mają na celu spalać gaz, który 

wydobywa się ze składowiska. Koszty inwestycji, w tym wypadku na przykład kurtyny, będzie wszystkich 

kosztowała w okolicach ponad 100 000,00 zł ale zostaje to pokryte z bieżącej działalności.  Przyjęcie strumieni 

zewnętrznych wpłynęło na to, że koszta odbioru odpadów dla mieszkańców były mniejsze i w związku z fetorem 

nie wiadomo, czy strumienie zewnętrzne będą dalej przyjmowane.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała, czy w kwocie 172 000,00 zł  na lampy 

solarne w ilości 71 sztuk są zabezpieczeniem dla sołectw, które o to zabiegały.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że zgodnie z prawem zamówień publicznych sumowane 

jest zamówienie publiczne. Został wyłoniony jeden wykonawca, żeby zoptymalizować i obniżyć koszty. Lampy 

są na poszczególne sołectwa, poszczególne inwestycje, które były zaplanowane. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała, czy termin wykonania schodów przy 

SP2 zgodnie z umową został ustalony na koniec września. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że prosił o kalkulację kosztów przeniesienia 

dostawy śmieci do innych jednostek przyjmujących, takich jak  Suwałkami czy gdziekolwiek indziej. Radni nie  

otrzymali żadnej kalkulacji.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że przedsiębiorstwu Eko-Mazury została zlecona 

kolejna analiza i w ciągu kilku dni, tygodni powinien ją otrzymać. Po jej otrzymaniu można będzie ją omówić 

na posiedzeniu komisji.  

Do pkt 5 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że w okresie międzysesyjnym odbyły  

się dwie komisje. Podczas komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego omawiane były informacje o zasobie 

nieruchomości gminy, jak również informacje o kondycji spółek z udziałem gminy. Podczas wspólnego 

posiedzenia komisji radni pozytywnie zaopiniowali przedłożone projekty uchwał. Radni aktywnie uczestniczą  

w uroczystościach, m. in. w Kartaczewie oraz na dożynkach gminno – powiatowych. Podziękowała domowi 

kultury, powiatowi gołdapskiemu, sołectwom za zaangażowanie i pracę. Grupa radnych spotykała się w sprawie 

analizy, poznania aplikacji mobilnej dla samorządów. Działania  koordynował radny Marcin Urzędowski. 

Zostanie przedłożone burmistrzowi pismo w celu zapoznania się i wyboru aplikacji  

dla samorządu gminy Gołdap. 

Do pkt 6 

1)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do skarbnika gminy Sylwii Ostrowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 

2024– 2039.  

Skarbnik gminy Sylwia Ostrowska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039.  

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2024– 2039  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej  Kordjak 

Uchwała Nr VII/49/2024 
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2)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do skarbnika gminy Sylwii Ostrowskiej   

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku.  

 Skarbnik gminy Sylwia Ostrowska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały po stronie dochodów  

oraz wydatków zwiększenie o kwotę 150.339,22 zł w rozdziale 85324,,Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych" zwiększa się plan dochodów o kwotę 150.339,22 zł środków PFRON w ramach Programu 

wyrównywania różnic między regionami lII, w obszarze B na realizację projektu „Likwidacja barier w Szkole 

Podstawowej nr 2 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gołdapi" 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2024 roku.  

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Gołdap na 2024 rok z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia   Syperek, Marcin Urzędowski, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej  Kordjak 

 

Uchwała Nr VII/50/2024 

3)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownika WKS Justyny Charkiewicz 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2025. 

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz powiedziała, że w dniu wczorajszym Komisja wypracowała 

stanowiska, aby zwiększyć zadanie do kwoty 21 000,00 zł. Po konsultacji z biurem prawnym propozycją jest, 

aby zapisy w tym programie współpracy zostawić takie, jakie one są. Zwłaszcza, że jest wyraźny zapis  

w programie współpracy, iż wymienione kwoty są kwotami orientacyjnymi, natomiast ostateczna wysokość 

środków na realizację poszczególnych działań określona zostanie w uchwale budżetowej na 2025 rok.  

W momencie przedstawiania projektu budżetu na 2025 rok kwota będzie wskazana jako 21 000,00 zł. Radni 

zwrócili się równie, aby na podstawie rocznego programu podpisywać umowy z organizacjami na dłuższe okresy, 

na przykład na trzy lata. Nie ma takiej możliwości, gdyż zadania wieloletnie powinno ogłaszać się na podstawie 

wieloletniego programu współpracy. Urząd jest otwarty na inne sygnały ze strony organizacji i jeśli tych 

sygnałów będzie więcej to starania mogą pójść w kierunku wieloletniego programu współpracy. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej  Kordjak 

Uchwała Nr VII/51/2024 

 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zarządziła przerwę w obradach – godz. 14:35 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz wznowiła obrady – godz. 14:45 

 

4)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownika WKS Justyny Charkiewicz 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wydawania przez Gminę Gołdap serwisu internetowego. 

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wydawania przez Gminę Gołdap serwisu internetowego. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie 

wydawania przez Gminę Gołdap serwisu internetowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej  Kordjak 

Uchwała Nr VII/52/2024 

5)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik GPO Beaty Kołakowskiej   

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gminy Gołdap z pokładami torfów położonych w obrębach geodezyjnych Bałupiany  

i Wiłkajcie. 

Kierownik GPO Beata Kołakowska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy Gołdap z pokładami torfów położonych  

w obrębach geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie.  

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy Gołdap z pokładami 

torfów położonych w obrębach geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Kamil Markowski, Paweł  Perko, Janina  Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, 

Monika Wałejko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Maciej  Kordjak 

Uchwała Nr VII/53/2024 

Do pkt 7  

Brak interpelacji radnych 

Do pkt 8 

Radna Zofia Syperek powiedziała, że burmistrz wspominał o wizycie w Olsztynie w związku z Ptasią Wyspą. 

Mieszkańcy chcieliby usłyszeć więcej, co z tego spotkania w Olsztynie wynikło. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że po rozpoczęciu kadencji złożony został wniosek  

o zmianę decyzji wydaną przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska. W ramach tej decyzji wystąpiono  

o nową opinię ornitologiczną aby można było wysnuć jasno wnioski, że populacja dwóch gatunków ptaków, 

które bytują na tej wyspie w okresie wiosennym bardzo mocno się zmniejszyła. Stąd też wnioskowano  

do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o zmniejszoną rekompensatę środowiskową w ramach tej wyspy. 

Żadna deklaracja RDOŚ-u nie zapadła. Z RDOŚ-u uzyskana została informacja, że rekompensata na dzień 

dzisiejszy jest niemożliwa a prawdopodobnie utworzenie wyspy zastępczej. W dniu wczorajszym w godzinach 

popołudniowych odbyło się spotkanie robocze z dyrektorem WOKAS-u. W międzyczasie w okresie 

międzysesyjnym odbyło się spotkanie robocze z wiceprezes WOKAS-u w kierunku możliwości utworzenia  

tej wyspy. Przygotowywany jest wzór porozumienia ale zostanie zorganizowane spotkanie z mieszkańcami, żeby 

poinformować ich o tych krokach działania. Do końca miesiąca zgodnie z przedłużonym terminem powinna 

wpłynąć decyzja, informacja z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

Do pkt 9 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

Do pkt 10 

Radny Wojciech Hołdyński podziękował za błyskawiczne zlikwidowanie niebezpiecznej przeszkody przy 

ścieżce rowerowej na ulicy Stadionowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że na BIP nie opublikowano zarządzeń  

o nr 11, 18, 40, 85, 100, 112, 113. 

Radny Paweł Perko podziękował za oczyszczenie chodnika przy Promenadzie Zdrojowej. Zapytał,  

co ze sztuczną płytą na stadionie oraz czy promesa jest nadal aktualna.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że złożony został wniosek o zmianę inwestycji, 

zmieniony został kształt tego wniosku. Między innymi we wniosku została zmieniona droga, która  

w ramach dofinansowania miała być zrobiona - droga żwirowa, bezpośrednio dojeżdżająca do Ośrodka Sportu  

i Rekreacji. Została zmieniona jeszcze jedna pozycja dotycząca nie konserwowania bieżącego ogrodzenia  

ale  wymieniany ogrodzenia na nowe. Do zadania zostały dołączone piłkochwyty.  

Radny Andrzej Dołęga zapytał, jakie wnioski na inwestycje zostały złożone na dofinansowanie, na jakie 

kwoty oraz czy kosztorysy zostały zaktualizowane. 

Kierownik WIR Eliza Lipińska odpowiedziała, że złożone zostały 2 wnioski do Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Pierwszy wniosek dotyczy rozbudowy ulicy Bocznej w Gołdapi - pierwszy etap. Drugi wniosek 

dotyczy przebudowy drogi gminnej przebiegającej przez miejscowość Bronisze. Oba wnioski zostały złożone  

26 sierpnia tego roku. Dokumentacja od ulicy Bocznej zawiera kosztorys inwestorski, wcześniejszy wniosek był 

składany w 2023 roku. W tym roku kosztorys nie był aktualizowany. Szacowanie było na podstawie inflacji. 

Ogółem wartość całkowita zadania, koszt kwalifikowany i niekwalifikowany opiewa na kwotę 9 354 530,00 zł. 

Koszt niekwalifikowany wynosi 712 228,00 zł. W koszcie niekwalifikowanym ujęta jest budowa kanalizacji 

deszczowej, sanitarnej oraz sieci wodociągowej. Długość odcinka w metrach bieżących 784 m. Drugi wniosek 

jest na przebudowę drogi gminnej przebiegającej przez miejscowość Bronisze. Wniosek był składany ostatnio  

w 2022 roku, również do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Wydział również na podstawie inflacji szacował 

koszty. Ogółem wartość całkowita zadania opiewa na kwotę 7 193 678,00 zł wraz z kosztami 

niekwalifikowanymi. Koszt niekwalifikowany wynosi 195 115,00 zł. Długość odcinka w metrach bieżących 

wynosi 3735. 

Radny Andrzej Dołęga powiedział, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej dla gminy Gołdap na 2024-2026 

w załączniku nr 2  jest inwestycja „Budowa sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej, deszczowej w ulicy 

Wileńskiej”. Uzbrojenie terenów przeznaczonych pod zabudowę usługowo-mieszkalną. Zapytał, czy jest to teren 

bardziej przy ulicy Bocznej, czyli na odcinku, który nie jest drogą publiczną, ulicą Wileńską.  
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Kierownik WIR Eliza Lipińska powiedziała, że jest cały teren od ulicy Wileńskiej aż do ulicy Bocznej.  

W chwili obecnej prowadzone są rozmowy polegające na opracowaniu dokumentacji odnośnie wykonania 

instalacji wodno-kanalizacyjnej i później nawierzchni kanałów technologicznych.  

Radny Andrzej Dołęga powiedział, że dokumentacji jeszcze nie ma. 

Kierownik WIR Eliza Lipińska odpowiedziała, że nie.  

Radna Zofia Syperek powiedziała, że most znajdujący się na rzece Gołdap łączący Ustroie z Podlasiem 

stanowi zagrożenie dla uczęszczających tam osób. W części przęsła są drewniane i między nimi są stalowe linki. 

Została zniszczona część drewnianych barierek położonych najniżej albo po prostu się one zniszczyły i wpadły 

do wody. Ta przestrzeń między ziemią a linką stalową jest bardzo duża i w każdej chwili jakieś dziecko może 

tam wpaść. Barierki górne bardzo się zniszczyły i drewno się tam sypie. 

Radny Marek Zajączkowski powiedział, że jeżeli będą podejmowane jakieś decyzje odnośnie budowy wyspy 

zastępczej  to prosi o  wcześniejsze zorganizowanie spotkań z mieszkańcami. Mieszkańcy miejscowości  

tj. Niedrzwica, Bałupiany, Wiłkajcie się temu sprzeciwiają.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że  jak otrzyma ostateczną informację z Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska  zorganizuje spotkanie z mieszkańcami i poinformuje ich o kierunkach działania, 

jakie gmina będzie chciała wykonać. Decyzja na lokalizację wyspy w tamtym miejscu została wydana  

za poprzedniej rady kilka lat temu a więc ten temat, że tam miałaby zostać przeniesiona wyspa był już znany 

długi okres czasu.  

Radny Tomasz Popławski zapytał, na jakim etapie jest projekt techniczny budowy chodnika przy drodze 

wojewódzkiej DW650. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że jeżeli będzie posiadał konkretne informacje  

z Zarządu Dróg Wojewódzkich to zostaną przekazane radnym oraz pani sołtys, która o ten chodnik również 

zabiega. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, czy zostały podjęte jakieś kroki w kierunku zdobycia 

środków na kontynuację budowy ZPL.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że jednym krokiem jest wsparcie z rezerwy celowej  

i urząd kontaktuje się z Ministerstwem Finansów i jest w trakcie oczekiwania na oficjalną odpowiedź. Drugim 

krokiem jest Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska z którego można byłoby dofinansować tą inwestycję ze 

względu na pulę środków na uzdrowiska. Cały czas realizowany jest proces przygotowania lub też analizy rynku. 

W międzyczasie w miesiącu sierpniu uczestniczył w spotkaniach w uzdrowiskach polskich. Odbyły się spotkania 

z inwestorami, którzy są potencjalnymi kandydatami na operatorów Zakładu Przyrodoleczniczego, ale także 

osobami, które chcą w przyszłości zainwestować na tym terenie. Przygotowywana jest mała analiza, która określi 

korzyści, jakie gmina mogłaby osiągnąć po podpisaniu kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. W dniu 

dzisiejszym odbyła się wizja lokalna na terenie zakładu. Pokazywane były pomieszczenia i na tej podstawie 

zostanie taka analiza przygotowana ile poszczególne gabinety, pomieszczenia mogłyby  przynieść korzyści.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, w jakim stopniu projekt jest zagrożony w zakresie 

dofinansowania. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  odpowiedział, że w zakresie dofinansowania unijnego to wraz  

z przewodniczącą w ostatnim czasie rozmawiał, by we wrześniu zrobić komisję na której będzie można określić 

właściwy, ostateczny kierunek decyzji w zakresie Zakładu Przyrodoleczniczego. Zaproszenie zostanie 

wystosowane do ekspertów aby  te informacje były przekazane. Wniosek o płatność końcową trzeba złożyć  

do końca września. Do końca września trzeba wyłonić wykonawcę, do końca października wniosek o płatność 

końcową. Podejmowane zostaną starania w Urzędzie Marszałkowskim o wydłużenie danych terminów.        

Wykonawca zadeklarował się przesłać ekspertyzy do końca bieżącego miesiąca, a więc tutaj ten termin był 

wskazany przez niego. W międzyczasie rada dostała pisma od wykonawcy. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, czy ci inwestorzy w zakresie bazy noclegowej  

są realni. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że realność będzie jak złożą ofertę i wtedy będzie  

to potwierdzenie. Inwestorzy prowadzą działalność leczniczą, budują uzdrowiska, więc zakłada, że są realni. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że na etapie wizyty w sądzie, wniosek o płatność 

miał być złożony do końca września. Teraz wniosek o płatność jest do końca października.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że do końca października. Taki termin jest terminem 

brzegowym teraz. Do końca września musi być podpisana umowa z wykonawcą i przedstawiona dla instytucji 

dotującej. Tym warunkiem brzegowym jest dostarczenie klasyfikacji pożarowej, tzw. kanapki. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała, czy są obecnie realizowane inwestycje 

drogowe przez gminę Gołdap. 
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P.o. kierownika WIR Eliza Lipińska odpowiedziała, że zostały podpisane umowy z Przedsiębiorstwem 

Gospodarki Komunalnej na dwie drogi, Rożyńsk Mały oraz druga przebiegająca również przez Rożyńsk – 

Wilkasy. Ul. Polna - w tym roku rozpoczęcie, w przyszłym roku zakończenie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała, czy są jeszcze jakieś inwestycje, które 

są zagrożone na przykład niewykonaniem, chociażby ze względu na jakieś braki, czy to formalne, czy pieniężne. 

P.o. kierownika WIR Eliza Lipińska odpowiedziała, że w chwili obecnej nie. Zostały zmienione wnioski  

w Polskim Ładzie. Wydział zgłosił wcześniej zagrożenia i dlatego też m.in. zostały zmienione. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała o schody łączące blok chyba bodajże 

Żeromskiego 8 ze skarpą. Zostało tam ustawione oznaczenie. Zapytała, czy podejmowane będą jakieś kroki pod 

kątem wyremontowania tych schodów. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że wpłynął donos do Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego i tam na razie prowadzone są rozmowy. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że jeżeli powiat będzie występował 

do gminy to żeby zawsze była na to zgoda i  aby to to działało w drugą stronę, żeby gmina Gołdap występowała 

do powiatu i taka zgoda była. Odnosząc się do tematu opracowania dokumentacji wodociągowo-kanalizacyjnej 

na ulicy Wileńskiej powiedziała, by zwrócić uwagę na ewentualne wysokie koszty zajęcia pasa drogowego 

poprzez umieszczenie urządzeń obcych w pasie drogowym. 

 Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że ta dokumentacja może być zaprojektowana przez 

osoby z zewnątrz bezpłatnie. Propozycja wynikła na spotkaniu zorganizowanym przez radnego Wojciecha 

Hołdyńskiego i w dniu wczorajszym w Urzędzie Miejskim odbyło się takie spotkanie.  

 Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że na terenie pumptrack podobno nastąpiła spora 

dewastacja ławek jak i całego terenu. Zwrócił się zabezpieczenie  w następnym budżecie środków na lampy 

solarne, wykoszenie terenu Hasanki. Dodała, że zniknęły ławki od Biedronki w stronę granicy, które były 

niezbędne dla seniorów i zwróciła się o przywrócenie ich. 

 Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  prawdopodobnie te ławki w kierunku cmentarza zostały usunięte przy 

realizacji inwestycji. 

 Radny Marek Zajączkowski powiedział, że mieszkancy odwiedzając szczególnie w niedzielę cmentarz nie 

mogą skorzystać z toalety, bo w budynku toaleta jest zamknięta.  

 Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że żona Małgorzata Tobolska pracująca w Urzędzie Miejskim w 

Gołdapi nie ma nic wspólnego z jego działalnością publiczną, polityczną. Nie pomaga w żadnej materii związanej 

z działalnością, o niczym go nie informuje. Od 25 lat uczestniczy jako człowiek miejscowy, polityk i działacz 

publiczny i społeczny. Przez wiele lat był przez Tomasza Luto i kilkoro radnych poprzedniej kadencji 

wskazywany jako współodpowiedzialny winowajca tego, że zakład został zamknięty. W ostatnich dniach czytał 

kilka pism skierowanych do burmistrza od byłych wykonawców oraz od jego pełnomocników i od nich samych. 

I widzi nadal pozorne działania Urzędu Miejskiego w tej najważniejszej sprawie. Burmistrz dobrze wie,  

że panowie Słowikowscy nie przystąpią do przetargu w proponowanej formie i treści, ponieważ musieliby uznać, 

że faktycznie dokończenie tego zakładu wymaga 9 000 000,00 zł nakładów. A to jest oczywiście nieprawda. 

Sami wielokrotnie na spotkaniu zaproponowali, że naprawią we własnym zakresie to, co należy naprawić. Nadal 

postępowanie procesowe. Zaproponował, by suweren zadecydował o przyszłości Zakładu Przyrodoleczniczego, 

a nie burmistrz czy urzędnicy. Burmistrz w kampanii głosił, że „konsekwentnie będziemy stosować zasadę 

komunikacji społecznej, aby móc skutecznie reprezentować wszechstronne interesy naszej społeczności. 

Uważamy, że to właśnie wy najlepiej znacie i macie pełną wiedzę, co może służyć dobru społecznemu.” Nie 

może być tak, że ktoś w Urzędzie Miejskim zarabia więcej niż Prezydent Rzeczypospolitej czy Prezydent 

Warszawy. To jest patologia za pieniądze podatników i gigantyczne dysproporcje w zarobkach urzędników 

pozostałych w Urzędzie Miejskim. Reasumując wniosek o referendum lub ankietę imienną, należy zapytać 

mieszkańców o przyszłość ZPL-u i oczywiście opisać to. Sam może się pochylić, współpracować i zaproponować 

pewne formy konkretnej ankiety czy pytania referendalnego. Czy winni błędów, nieprawidłowości w sprawie 

zakładu i budowy inwestycji Zakład Przyrodniczy powinni ponieść konsekwencje dyscyplinarne, służbowe i 

finansowe.  I trzecie, czy gigantyczne zarobki niektórych urzędników nie są za wysokie w kontekście oczywiście 

innych urzędników samorządowych w ościennych gminach. Poinformował, że jeżeli burmistrz niezwłocznie nie 

przystąpi do przeprowadzenia takiego referendum czy innej formy zapytania obywateli, to zapewnia, że jako 

obywatel poprosi społeczeństwo o to, żeby zrobić taką ankietę. Wtedy dodadzą jeszcze jedno pytanie o ocenę 

postawy burmistrza w kontekście wcześniejszych składanych deklaracji, obietnic i oświadczeń. Burmistrz 

Konrad Kazaniecki obraził jego inteligencję, doświadczenie i wiedzę, dlatego czuje się oszukany, okłamany. Na 

wniosek o udostępnienie informacji publicznej otrzymał kilka dni temu od Komisarza Wyborczego w Olsztynie 

sprawozdanie finansowe kilku komitetów wyborczych z kwietniowych wyborów samorządowych. Kampania 

obecnego burmistrza kosztowała trzykrotnie mniej niż głównego konkurenta z drugiej tury i ponad 20% mniej 
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od kampanii Pani Anny Makowskiej. Uważa, że albo burmistrz się pomylił i zapomniał dopisać jedno zero, albo 

wpisał nieprawdę. Zwrócił się o upublicznienie i rozliczenie wszystkich pańskich od Wentusa, Turystycznej, 

Matrioszki, OSiR-u itd. 

 Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że to co obiecywał w kampanii wyborczej, to dalej 

obiecuję, że z tych poszczególnych postulatów co roku będę starał się rozliczać. Jest pewien, że wszystkiego nie 

uda się zrealizować, bo ten czas jest naprawdę krótki i mogą być jakieś tutaj niewłaściwe spostrzeżenia, 

niewłaściwe opinie na temat, na niektóre tematy. Przy Zakładzie Przyrodoleczniczym wraz z kierownik i 

przewodniczącą uczestniczył w rozprawie sądowej i biegły sądowy ma wyznaczone kolejne kroki działania przez 

sąd. Na podstawie tych działań też będzie można oszacować kształt ugody.  

 Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że nie słyszał  aby burmistrz  próbował, czy w ogóle nawet miał 

intencję, żeby rozliczyć winnych za budowę Zakładu Przyrodoleczniczego.  

 Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że poszczególne organy analizują oraz analizowały 

dokumenty. Dalej trwają różnego typu rozprawy sądowe. Jeżeli będą przesłanki, że ktoś złamał prawo, czy też 

ktoś w przyszłości z pracowników złamie prawo, to obowiązki jako Burmistrza Gołdapi wypełni i złoży takie 

doniesienia. Jeżeli mieszkanie Andrzej Tobolski widzi, że ktoś złamał prawo, ktoś łamie prawo, to jako obywatel 

ma obowiązek to zgłosić.   

 Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że zgłosił 4 lata temu ale prokuratura umorzyła. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że podjęła decyzję o tym, że wystąpienia trwają 

dłużej. We wrześniu wspólnie będzie chciała powołać Komisję Statutową aby opracować nowe zasady działania 

rady. 

Wiceprzewodnicząca rady Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że kiedy na cmentarzu pracowała 

osoba, która zarządzała cmentarzem, to porządek na cmentarzu by o wiele, wiele większy. Kwestią zastanowienia 

się jest to, czy nie powrócić do poprzedniej formy. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kaznaiecki powiedział, że na cmentarzu pracuje pracownik, którego obowiązuje 

ośmiogodzinny dzień pracy. Ma tam swoją siedzibę, do tego podpisywana jest systematycznie umowa z 

pracownikiem, który w trybie weekendowym  tam pracuje a do tego pracują tam pracownicy obsługi. Jakość 

obsługi cmentarza ocenia bardzo pozytywnie, z tego względu, że na tym cmentarzu średnio raz dziennie 

przebywa. 
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Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz dokonała zamknięcia VII sesji Rady 

Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
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